



Communiqué de Presse

Le Plessis, le 30 avril 2012

Communiqué CS / CS Press Release

La publication des comptes annuels 2011 du groupe CS interviendra le jeudi 3 mai 2012, après bourse. Leur présentation aux analystes financiers aura lieu le vendredi 4 mai 2012 à 10h00 à la Maison des arts et métiers.

The publication of CS group's 2011 financial statements will occur on Thursday, May 3, 2012, after stock market closing. The financial analysts' presentation will be held on Friday, 4 May, 2012 at 10.00.

CS est un acteur majeur de la conception, de l'intégration et de l'exploitation de systèmes critiques. CS est coté sur le marché Euronext Paris - Compartiment C (Actions : Euroclear 7896 / ISIN FR 0007317813).
Pour en savoir plus : www.c-s.fr

CS is a major actor in the design, integration and operation of mission critical systems. CS is listed on the Euronext Paris stock markets - Compartiment C (Shares: Euroclear 7896 / ISIN FR 0007317813). For more information, please go to: www.c-s.fr

Press relations

Barbara GOARANT
Tel.: +33 (0)1 41 28 46 94

Investors contact

Marc KARAKO
Tel.: +33 (0)1 41 28 44 44